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Město Lomnice nad Popelkou 

 

Z Á P I S 
 

ze 16. zasedání Zastupitelstva města Lomnice nad Popelkou  
 konaného dne 14. dubna 2021  

 

 

Přítomni:  17 členů zastupitelstva města  

   

Jaroslav Boch, Erik Černý, Stanislav Dlouhý, Mgr. Jan Drahoňovský, Roman Dušta, Mgr. Pavel Hrdina, 
Martin Matušů, Mgr. Lenka Morávková, Jan Motejlek, Ing. Zdeněk Rajm, Zdeněk Rydval, Mgr. Petr 

Sádek, Mgr. Josef Svoboda, Bc. Tomáš Sůva, Mgr. Josef Šimek, Mgr. Václav Šimůnek, Mgr. Alena 

Ženatá 

  

4 občané  

 

tajemník městského úřadu Ing. Josef Matura – omluven 

     

Pozvánka na zasedání zveřejněna: 1. 4. 2021 

Zasedání zahájeno: 17:00 

Zasedání řídil: starosta Mgr. Josef Šimek  
Pověření zajištěním zápisu z dnešního zasedání: Bc. Eva Ludvíková   
Ověření zápisu z minulého zasedání: Mgr. Jan Drahoňovský, Mgr. Josef Svoboda – bez závad 

Ověřovatelé dnešního zápisu: Jan Motejlek, Zdeněk Rydval – schváleno 

 

Hlasování: 17 členů pro 

 

Starosta Mgr. Josef Šimek úvodem prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno a zveřejněno dle zákona 

o obcích a že je přítomno 17 zastupitelů. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů 
a zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné. Dále prohlásil zasedání za zahájené.  
 

Vyhlášený program: 
 

1. Zpráva kontrolního výboru 

2. Zpráva finančního výboru 

3. Rozpočtové opatření č. 1 - úprava rozpočtu na rok 2021 

4. Rozšíření stomatologické praxe MDDr. Jakuba Staňka na poliklinice o dentální hygienu 

5. DS J. K. Tyl Lomnice – žádost 
6. OZV č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu 

7. OZV č. 2/2021 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
8. OZV č. 3/2021 o nočním klidu 

9. Územní studie k lokalitě BK2, BM2 a BM3 

10. Kupní smlouva se splátkovým kalendářem na koupi příhradového stožáru, rozvaděče a 
kabelu (trafostanice pro Zimní stadion) 

11. Prodej pozemků p. p. č. 2336 v k. ú. Lomnice nad Popelkou a p. p. č. 409 v k. ú. Chlum pod 
Táborem 

12. Koupě čp. 8 v Lomnici nad Popelkou 
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Ostatní záležitosti: 
 

13. Diskuse, usnesení, závěr 

  

Starosta Mgr. Josef Šimek se zeptal, zda má někdo z přítomných zastupitelů návrh na doplnění programu, 
či změnu.  
Starosta Mgr. Josef Šimek měl jeden doplňující bod, který se týkal koupě čp. 8 v Lomnici nad Popelkou. 

Zastupitelé byli o tomto bodu informováni v pondělí na pracovním jednání. Navrhl zařazení nakonec 

schváleného programu.  
 

Hlasování o vloženém bodě: 17 členů pro  
 

Hlasování o programu, jako celku: 17 členů pro -> program byl schválen 

 

 1. Zpráva kontrolního výboru 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a poprosil pana Romana Duštu, předsedu kontrolního 
výboru, o komentář. 
 

Pan Roman Dušta, předseda kontrolního výboru, prohlásil, že kontrolní výbor se sešel 31. března. 
Kontrolní výbor jako vždy prošel všechna jednání rady a zastupitelstva města. Neshledal žádné důvody 
k další kontrole, jednotlivé body jsou průběžně plněny. Některé body budou projednány z důvodu delších 
časových lhůt až na dalším jednání kontrolního výboru.  
 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru zastupitelstva města ze dne 
31. 3. 2021 bez výhrad. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

  

2. Zpráva finančního výboru 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a poprosil pana Mgr. Petra Sádka, předsedu finančního 
výboru, o komentář.    
 

Pan Mgr. Petr Sádek uvedl, že finanční výbor se sešel korespondenčně od 1. do 8. dubna a projednal 

rozpočtové opatření č. 1 na rok 2021. Finanční výbor doporučil zastupitelstvu města schválení této 
rozpočtové změny. 
 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru zastupitelstva města 
ze dne 8. 4. 2021 bez výhrad. 
 
 

Hlasování:  
17 členů pro       

 

3. Rozpočtové opatření č. 1 - úprava rozpočtu na rok 2021 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že se jedná o drobné úpravy. Zastupitelé mají 
změny ve svých materiálech.  
 

Dotazy, připomínky: nebyly 
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Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1, které představuje zvýšení 
příjmové a výdajové části rozpočtu o 509 tis. Kč dle následující tabulky. Po úpravě rozpočtu na 
základě rozpočtového opatření č. 1 činí rozpočet města Lomnice nad Popelkou na rok 2021 v 
příjmové a výdajové části včetně fondu 206.088 tis. Kč. 
 

   Změny příjmové části rozpočtu RO č. 1  

řádek paragraf položka  v tis. Kč 

2.13 3524 2229/2122 NNP - odvod do rozpočtu zřizovatele 110 

2.25 3639 2321 Přijaté neinvestiční dary 330 

3.10  4122 Dotace Lbk (pro KIS Lomnice - průtokové) 69 

   Celkem 509 

 

   Změny výdajové části rozpočtu RO č. 1  
řádek paragraf položka/org v tis. Kč 

1.5 2143 214303 Vinné slavnosti (akce se nekonala) -50 

3.3 2321 221203 Inženýrské sítě rozvojové lokality BM1 280 

6.2 3319 331907 Kino - technické zhodnocení, protihlukové dveře 10 

10.3 3524 352404 Poliklinika - RTG, dentální hygiena  10 

10.7 3524  Budovy NNP strukturovaná kabeláž  100 

12.16 3639  Infocentrum Tábor, PD elektropřipojení 20 

17.9 6409  Rezerva 70 

18.9 3392 5331 Kulturní a informační středisko vč. průtok.dotací 69 

   Celkem 509 

 

Hlasování: 17 členů pro 

 

4. Rozšíření stomatologické praxe MDDr. Jakuba Staňka na poliklinice o dentální hygienu 

 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že zastupitelé mají v materiálech všechny 
podklady. Jedná se o zřízení dvou ordinací dentální hygieny. Budou umístěny v místnosti bývalé 
laboratoře. Ordinace budou zřízeny na dobu min. 3 let. Město v rámci projektu hradí opravy ordinací, 
svého majetku, a pravděpodobně i úroky z úvěru, to ale bude ještě předmětem dalšího jednání 
a schvalování. Další výhody už v této smlouvě nejsou. Bude to za plný nájem, bez poskytnutí bytu, atd. 

Co se týče samotné ordinace, ve které ordinuje pan doktor Staněk s panem doktorem Listoněm evidují 
1291 pacientů, cca 300 pacientů dochází na akutní ošetření a na čekací listině je v tuto chvíli 1300 lidí. 
Počet lomnických občanů, kteří jsou registrováni v obou ordinacích, tvoří cca 80 %.   

 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění provozu ordinací dentální hygieny 
na poliklinice v Lomnici nad Popelkou mezi městem Lomnice nad Popelkou, Nemocnicí následné péče 
s poliklinikou Lomnice nad Popelkou, p. o., a MDDr. Jakubem Staňkem, IČ 07915144. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

 

5. DS J. K. Tyl Lomnice – žádost 
 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a dodal, že při schvalování rozpočtu byly divadelnímu 
spolku schváleny 2 dotace. Na Lomnické kulturní léto a postupovou přehlídku amatérských divadelních 
souborů. Žádost řeší menší částku, 25 tis. Kč, za přehlídku. Divadelní spolek žádá o přesun financí na 

Lomnické kulturní léto, protože divadelní přehlídka nebyla uskutečněna z důvodu platných 
protipandemických opatření.  
 

Starosta Mgr. Josef Šimek sdělil, že je v tomto bodě ve střetu zájmu a že se zdrží hlasování. 
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Mgr. Petr Sádek sdělil, že je v tomto bodě ve střetu zájmu a že se zdrží hlasování. 
 

 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje změnu účelu využití dotace z grantového programu města 
Lomnice nad Popelkou pro Divadelní spolek J. K. Tyl Lomnice nad Popelkou, IČ 45598592, a to tak, že 
všechny schválené prostředky budou použity na akci Lomnické kulturní léto. Změna účelu je požadována 
z důvodu nekonání Krajské postupové přehlídky amatérských divadelních souborů Jizerské oblasti na 
základě platných protipandemických opatření. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

6. OZV č. 1/2021 o místním poplatku z pobytu 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a upozornil, že ani jedna ze tří schvalovaných vyhlášek 
není nová, pouze na základě změn zákonů se vyhlášky mění a doplňují. Zastupitelé mají vysvětlení a znění 
OZV ve svých materiálech. Ještě dodal, že skončila spolupráce s odborem dozoru v Liberci a přešlo se na 
odbor dozoru v Ústí nad Labem, kde mají trošku jiné připomínky a názory.  

 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města vydává na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve 
znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním 
poplatku z pobytu, s účinností od 15. dne po jejím vyhlášení, podle předloženého návrhu. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

 

7. OZV č. 2/2021 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že zde se mění sazby poplatků a důvody 
k vybírání plateb. Některé poplatky, které nebyly léta využívány se ruší. Dále jsou tam sazby poplatků, 
které se mění. Jedná se o korunové záležitosti. Potom paušální sazby, které se upravují tak, aby odpovídaly 
jednotlivým sazbám. Zastupitelé mají celé znění OZV ve svých materiálech.  
 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města vydává na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve 
znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství, s účinností od 15. dne po jejím vyhlášení, podle předloženého 
návrhu. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

8. OZV č. 3/2021 o nočním klidu  

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že instituce, které žádají o zkrácení trvání 
doby nočního klidu, byly vyzvány i v Lomnických novinách, je to standardní záležitost. Seznam je stejný 
jako v předchozích letech.  
 

Mgr. Josef Svoboda upozornil, že v materiálech je původní verze. V pondělí na pracovním jednání žádal 
o změnu termínu Zámecké hudební soboty. Kolegyně si ještě všimla špatného termínu akce Zavírák 
Mezivrchy, kde je rok 2020. 
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Starosta Mgr. Josef Šimek poděkoval a řekl, že tyto 2 připomínky zapravíme do konečného znění.  
 

Usnesení: Zastupitelstvo města vydává na základě § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, a § 5 odst. 6 zákona č. 251/2016 Sb., 

o některých přestupcích, ve znění zákona č. 178/2018 Sb., obecně závaznou vyhlášku č. 3/2021, o nočním 
klidu, s účinností od 15. dne po jejím vyhlášení, podle předloženého návrhu. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

 

 

9. Územní studie k lokalitě BK2, BM2 a BM3 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že začátkem roku byla schválena územní 
studie. Bohužel se opomněl současně platný územní plán, ve kterém je studie požadována nejenom pro 

lokalitu BM3 a BK2, ale také pro BM2. Tudíž zaslaná studie nemohla být vložena do evidence územně 
plánovací dokumentace z důvodu nesouladu s platným územním plánem. Pan architekt Plicka doplnil do 
dokumentace i část BM2 a vše je nyní v souladu.  

 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje na základě zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 
stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů, Územní studii Lomnice nad Popelkou lokality BK2 + BM2 
+ BM3, dle návrhu, který zpracovalo IVAN PLICKA STUDIO s. r. o., a současně souhlasí s návrhem na 
vložení dat do evidence územně plánovací činnosti. 
Současně zastupitelstvo města ruší své usnesení č. 8/21/ZM z důvodu nadbytečnosti. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

10. Kupní smlouva se splátkovým kalendářem na koupi příhradového stožáru, rozvaděče a kabelu 

(trafostanice pro Zimní stadion) 
Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a řekl, že tato záležitost je celkem složitá. Jedná se 
o trafostanici, která slouží pro zimní stadion. Na základě současných zákonů musí být v majetku toho, kdo 
je velkoodběratelem, tudíž pro nás HC, který samozřejmě nedisponuje takovými prostředky, aby tuto 
záležitost mohl řešit. Proto nastupuje město, které v případě HC vlastní i halu zimního stadionu.  
Zásadním problémem, o který se zde vlastně jedná, a který vedl k poměrně dlouhým tahanicím a diskusím, 
jak s ČEZem, tak s HC, je cena celé transakce. Ta je poměrně značná a v celkovém součtu vychází cca na 

645 tis. Kč. + DPH. Vtip spočívá v tom, že trafostanice byla původně naše. Na základě tehdy platných 
zákonů jsme ji předávaly ČEZu a ČEZ nyní požaduje, abychom si ji odkoupily.  

Naší snahou, i snahou HC, bylo co nejvyšší snížení kupní ceny. Bohužel se to nepodařilo tak, jak bychom 

se přáli. ČEZ si to řeší po své linii. Výhrou je tak pouze domluvený splátkový kalendář na 4 roky, což by 
pro naše město znamenalo cca 100 tis. ročně.  
 

Dotazy, připomínky: o slovo se přihlásil pan , který nemá trvalý pobyt v Lomnici nad Popelkou, 

a proto museli zastupitelé hlasovat, zda může na zastupitelstvu vystoupit. 
 

Hlasování: 17 členů pro  
 

Pan , předseda hokejového klubu, poděkoval a doplnil, že byl účastníkem na několika 
jednáních. Jednání se táhnou od roku 2018. Probíhají v souladu s vedením městem. Poděkoval městu za 
úsilí, které vynaložilo. Podmínky díky značce ČEZ nejsou dobré. Kdo s tím máte zkušenosti, určitě to 
můžete potvrdit. K tomu se přidává fluktuace lidí na klíčových postech a pak ta nehorázná cena. HC 

vynaložilo veškeré úsilí, které by vedlo ke zdárnému řešení situace. Bohužel bez úspěchu. Pokud by se 

koupě neuskutečnila, HC by odebíral ne za velkoobchodní ceny, tak by to klub vyšlo na 300 tis. Kč za 



Zápis ze 16. zasedání zastupitelstva města konaného dne 14. dubna 2021                                                      strana 6 

rok. V materiálu je poznámka, že ČEZ má i nadační fond. HC požádal nadační fond o peníze na projekt 

zaměřený na děti a mládež, bohužel nebyl podpořen. Důvodem bylo, že nadace do této oblasti pouští 
zdroje vždy jednou za 5 let. Požádal o podporu a vyslovil velké díky městu. Konstatoval, že HC to vrátí 
v péči o děti.   
 

Starosta Mgr. Josef Šimek podotknul, že nejvíce práce s tím měl pan Ing. Petr Hejduk, vedoucí odboru 
majetkového. Ještě zmínil, že od ČEZu město získalo dotaci na rozsvícení vánočního stromu v Lomnici 

nad Popelkou v roce 2020.  

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje uzavření kupní smlouvy č. KSP/3008/2020, dle předloženého 
návrhu, o koupi příhradového stožáru, rozvaděče a kabelu, mezi městem Lomnice nad Popelkou, jako 
kupujícím a společností ČEZ Distribuce, a. s., IČ 24729035, jako prodávajícím, a to se splátkovým 
kalendářem a za podmínek v této smlouvě uvedených a současně bere na vědomí i další náklady spojené 
se získáním trafostanice vyplývající z kupní smlouvy č. KSP/3010/2020 na koupi součásti trafostanice - 
transformátoru, jejíž uzavření bylo schváleno usnesením rady města č. 336/21/RM ze dne 11. 1. 2021 a 
dále ze smlouvy o smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce el. 
energie č. Z_S14_12_8120078183, jejíž uzavření bylo schváleno usnesením rady města č. 337/21/RM ze 
dne 11. 1. 2021, obě mezi výše uvedenými smluvními stranami. Zastupitelstvo města zároveň tímto 
stanovuje, aby v rozpočtech města byly určeny výdajové položky dle splátkového kalendáře. 
 

Hlasování: 17 členů pro 

 

11. Prodej pozemků p. p. č. 2336 v k. ú. Lomnice nad Popelkou a p. p. č. 409 v k. ú. Chlum pod 

Táborem 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že se jedná o prodej pozemku, který iniciovali 

manželé , kteří jsou spolumajiteli přilehlého pozemku. Vzhledem k tomu, že jsme neshledali 
možnost provést prodej na základě Zásad pro prodej pozemků ve vlastnictví města Lomnice nad Popelkou 
podle usnesení 7/21/ZM, postupovalo se standardně, výběrovým řízením tak, aby případní zájemci měli 
možnost dát co nejvýhodnější cenu. Manželé  nabídli 24,5 Kč/m2 a paní  nabídla 
cenu vyšší. Vzhledem k tomu, že nejsou obhajitelné důvody, aby byla akceptována nižší nabídka je nutné, 

a doporučila to i rada města, uskutečnit prodej paní .   

 

Dotazy, připomínky: nebyly 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. p. č. 2336 - ostatní plocha, ostatní 
komunikace, o výměře 73 m2, v katastrálním území Lomnice nad Popelkou a p. p. č. 409 - trvalý travní 
porost, o výměře 762 m2, v katastrálním území Chlum pod Táborem, ve vlastnictví města, a to .  

, trvalým pobytem Nové Jirny, za nabídkovou cenu 41.750,- Kč. S ohledem na probíhající 
stavební řízení, sp. zn. MěÚ/OD/65/21 odboru dopravy MěÚ Semily, vstoupí nabyvatel do práv a 
povinností původního vlastníka jakožto účastníka řízení, pročež je prodej pozemků podmíněn smluvním 
závazkem nabyvatele strpět rekonstrukci místní komunikace označené dle pasportu místních komunikací 
jako 1c, v souladu s projektem, jež vyhotovila společnost APC SILNICE s. r. o., IČ 60705981, a 
poskytnout za tímto účelem stavebníkovi potřebnou součinnost.  
 

 

Hlasování: 16 členů pro             Jaroslav Boch, Erik Černý, Stanislav Dlouhý, Roman Dušta, Mgr. Jan  

        Drahoňovský, Martin Matušů, Mgr. Lenka Morávková, Jan Motejlek, Ing. 
        Zdeněk Rajm, Zdeněk Rydval, Mgr. Petr Sádek, Mgr. Josef Svoboda, Bc. 

        Tomáš Sůva, Mgr. Josef Šimek, Mgr. Václav Šimůnek, Mgr. Alena  

        Ženatá 

 

 

1 člen proti                                   Mgr. Pavel Hrdina  
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12. Koupě čp. 8 v Lomnici nad Popelkou 

Starosta Mgr. Josef Šimek přečetl návrh usnesení a doplnil, že tento dům sousedí přímo s radnicí, tam kde 
se nachází obchod Kerbo. Město při rekonstrukci radnice v roce 2010 zjistilo, že dům chátrá. Již tehdy 
jsme oslovili původního majitele, který ale jednal neurčitě a spíš to vypadalo, že má s nemovitostí jiný 
záměr. Po nějaké době nám nabídl částku 10 mil. Kč. Což bylo nepřijatelné. Tehdejší majitel ale nedávno 
zemřel. V tuto chvíli vlastní nemovitost dědic, se kterým jsme znovu vstoupili v jednání. Dům je na 

strategickém místě a pokud majitel uvažuje o prodeji, byla by škoda toho nevyužít. Důvodů je mnoho, od 
případného rozšíření stávající radnice, až po nabídku prostor pro další nájemce. Ta poloha je strategická, 
takže město by využití určitě našlo. Paní majitelka nabídla 5.500.000,- Kč s tím, že je možné využít 
splátkový kalendář na 2 roky. V tomto roce 500.000,- Kč a v příštím 5.000.000,- Kč.  
 

Pan Roman Dušta vysvětlil, že se zdrží hlasování z důvodu, že nemá dostatečné podklady. S bodem se 

seznámil v pondělí. Ani odhad z roku 2018 není pro něj dostatečný. Chápe pohnutky města, že se snaží 
tuto budovu koupit, ale přesto se zdrží hlasování.  
 

Starosta Mgr. Josef Šimek odpověděl, že odhad v roce 2018 byl právě konán k tomu, abychom měli 
vyjednávací pozici s původním majitelem, který po městu chtěl 10 mil. Kč. Bod se zařadil na poslední 
chvíli z důvodu dostatku času na dofinancování akce v příštím roce a z důvodu možného prodlení.  
 

 

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku st. p. č. 98/1, jehož součástí je stavba čp. 8, 
rodinný dům a pozemku st. p. č. 97/2, jehož součástí je stavba bez čp., garáž, vše zapsáno na listu 
vlastnictví 2065 v katastrálním území Lomnice nad Popelkou pro , trvalým 
pobytem v Praze 7, za smluvních podmínek kupní smlouvy dle předloženého návrhu, tj. zejména za kupní 
cenu 5.500.000,- Kč se splátkovým kalendářem. Současně zastupitelstvo města ukládá vytvoření 
odpovídajícího rozpočtového krytí splátkového kalendáře této smlouvy v rozpočtu města pro rok 2022. 
 

Hlasování: 16 členů pro            Jaroslav Boch, Erik Černý, Stanislav Dlouhý, Mgr. Jan Drahoňovský, Mgr. 

      Pavel Hrdina, Martin Matušů, Mgr. Lenka Morávková, Jan Motejlek,  
                 Ing. Zdeněk Rajm, Zdeněk Rydval, Mgr. Petr Sádek, Mgr. Josef Svoboda, 

     Bc. Tomáš Sůva, Mgr. Josef Šimek, Mgr. Václav Šimůnek, Mgr. Alena  
     Ženatá 

 

 

1 člen se zdržel      Roman Dušta  
 

Ostatní záležitosti: 
 

 

13. Diskuze, usnesení, závěr 

 

Pan Roman Dušta se přihlásil o slovo a řekl, že se úplně náhodou dostal ke knize Můj Domov. Zjistil, že 
autorem je Mgr. Petr Sádek a kolektiv. Takováto kniha, která bude sloužit k výuce dětí v tomto regionu je 

perfektní a chtěl za to poděkovat.  
 

Mgr. Petr Sádek poděkoval za pochvalu. Řekl, že editorkou byla paní Mgr. Lenka Morávková. On že se 

snažil jen nějakým způsobem zajistit technické zázemí a prostředky. Tato učebnice vznikla z iniciativy 
učitelů, kteří se scházejí v rámci pracovní skupiny v projektu Místního akčního plánu pro území Semilska. 

MAS Brána do Českého ráje, která projekt realizuje, se snaží podpořit projekty, které se zaměřují na 
komunitu v daném místě. Na konci roku 2017 vznikla myšlenka, na jaře 2018 začaly práce a v tomce roce 

byla kniha vydána. Již je distribuovaná do všech škol. Ještě jednou poděkoval a je rád, že se kniha líbí.  
 

 

Starosta Mgr. Josef Šimek poděkoval a řekl, že jsme členy organizace, která jednou za čas vyvine aktivitu, 

která jde dobrým směrem. MAS Brána do Českého ráje, z.s., je právě tím, kdo za tím stojí. Místní akční 
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plán vzdělávání je měkký projekt, který má pomoci zvláště školám. Kniha je opravdu povedená. Kolektiv 

autorů jsou učitelé, ředitelé, v rámci ORP Semily, ne jenom paní Mgr. Lenka Morávková. Grafickou 

podobu učebnici dal pan Matěj Bárta. Tato kniha má pomoci učitelům v tom, aby naše děti měly větší 
povědomí o regionu, ve kterém žijí.  
 

Starosta Mgr. Josef Šimek ještě upozornil na opravu Palackého a Kampelíkovy ulice. Jedná se o průtah 
města. Poprosil a apeloval na dodržování dopravního značení. Je to velká stavební akce a bohužel se 

ukazuje, jak moc nám chybí obchvat. Prosil o ohleduplnost a pozornost v tomto opravovaném úseku.  
 

Nikdo další neměl žádný dotaz. 
 

Starosta Mgr. Josef Šimek závěrem konstatoval, že vzhledem k tomu, že o každém bodu jednání bylo 
hlasováno samostatně, nebylo třeba přijímat závěrečné usnesení. Prohlásil dnešní zasedání za ukončené 
a zároveň pozval na 17. zasedání zastupitelstva města, které se uskuteční 23. června 2021. Popřál hodně 
zdraví a krásný zbytek dne.  
 

 

Zasedání ukončeno: v 17:54 

 

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního jednání zastupitelstva shledali, že tento zápis souhlasí s průběhem jednání 
i s přijatými usneseními, což stvrzují svými podpisy. 
 

Nedílnou součástí zápisu jsou přijatá usnesení. 
 

Ze zasedání byl pořízen audiozáznam, který je uložen u tajemníka MěÚ.      
 

 

 

V Lomnici nad Popelkou, 14. dubna 2021 

 

 
 

 

 

 

Jan Motejlek  

 

 

 

               Mgr. Josef Šimek 

                     starosta 

Zdeněk Rydval   


